
 

 

 

 
18.09.2017 

 

Referat af Skolebestyrelsesmøde  

 
13.09.2017 kl. 17:30 – 20:00 i personalerummet  

 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter: Christine Beyer, Laurs Møller, Jens Peter Fisker, Eik 

Andreasen, Gitte Svendsen, Mads Ejstrup, Rie Grønbech og Louise Toft 

Medarbejderrepræsentanter: Louise Guldborg, Frida Ratzer 

Ledelsesrepræsentanter: Peter Daniel Andersen, Bente Haugbøl 

Gæster: Mette Svaneberg (Ansvarlig for genhusning ifm. HHR), Kenneth Filipsen 

(Elevrådskoordinator) 

Formøde for forældrevalgte 17:15 – 17:30 

 
Tid Pkt Dagsorden Referat 

17:30 – 

17:35 
1 Godkendelse af 

dagsorden 

 

17:35 – 

17:40 
2 Elevrådet Elevrådet deltager ved: 

Alberte og Daniel fra 9. årgang som henholdsvis 

formand og næstformand 

Lærke og Kristian fra 8. årgang som ´føl´ ift. at 

varetage opgaven som elevrådsrepræsentanter i 

skolebestyrelsen fra januar 

Kenneth Filipsen som elevrådskoordinator 

- Elevrådet orienterer om udfaldet af 

elevrådsvalget: 8 elever er valgt til store 

elevråd (7. – 9. årgang), 28 elever er valgt 

til lille elevråd (0. – 6. årgang) 

 

- I løbet af efteråret mødes alle elever på 7. – 

9. årgang 4 gange for at udarbejde kodeks 

for god trivsel blandt eleverne på Rødkilde 

Skole 



 

- Elevrådets faglige dag i indeværende efterår 

vil omhandle ´Demokrati – og hvordan dette 

ses i en skolekontekst´ 

 

- Hele elevrådet skal på kursus d. 29.09.2017 

om hvordan man bedriver elevrådsarbejde 

 

- Hver onsdag er der mulighed for at 

henvende sig til elevrådet i den store pause 

fra 11:30 – 12:00 i lokale 113 

17:40 – 

18:10 
3 Endelig 

konstituering af 

bestyrelsen + 

årshjul 

Konstituering: 

Formand: Christine Beyer 

Næstformand: Louise Toft 

Ordstyrer – mødeleder: Jens Peter Fisker 

2 tovholdere til kontaktforældre: Rie Grønbech 

og Mads Ejstrup + Gitte Svendsen som 

suplleant 

WEBMaster for SB: Mads Ejstrup 

Årshjul: 

Nedenstående nedslag besluttes der at arbejde 

med i indeværende år: 

- Fokus på udarbejdelse af trivselspolitik – 

herunder revision af anti-mobbe politikken 

 

o Arbejdes med i foråret 2018 

 

- Skole-Hjem samarbejdet 

 

o Tilbagemelding fra Frida Ratzer på 

næste SB møde 

 

- Lejrskole 

 

o Arbejdsgruppe nedsættes til at 

arbejde med princippet i 

indeværende halvår: Laurs Møller, 

Louise Guldborg, Alberte, Daniel og 

Peter Daniel Andersen 

 

- Klassesammenlægninger 

 

o Arbejdsgruppe nedsættes til at 

arbejde med princippet i 



indeværende halvår: Rie Grønbech, 

Gitte Svendsen, Kristian, Daniel og 

Peter Daniel Andersen 

 

- Tilsyn for princip for vikardækning 

 

o Besluttes på formøde 

18:10 – 

18:40 
4 Genhusning 

Mette Svaneberg 

deltager 

Mette Svaneberg gennemgår genhusningsplanen 

Der gives udtryk for at det er et rigtigt godt 

stykke arbejde der giver et godt overblik 

Kommunikationsplan til alle forældre 

gennemgås og debatteres. Mette kommer med 

endeligt udspil til denne i løbet af oktober 

måned 

19:10 – 

19:20 
5 Princip for 

kontaktforældre 

Det aftales at BE tjekker princippet grammatisk 

igennem og dette udsendes med næste 

dagsorden, hvorefter princippet skal godkendes i 

sin endelige form.  

19:20 – 

19:30 
6 Økonomi Der gives en status på skolens økonomi, og 

forventning til resultat.  

Med forbehold for en usikkerhed i refusioner, 

forventes der et balanceret resultat.  

19:30 – 

19:40 
7 Nedsættelse af 

ansættelsesudvalg 

til souschef 

stillingen 

Stillingen slås op i oktober, med 

ansættelsessamtaler i november og start i januar. 

Der vægtes at kandidaten skal have et mindre 

fokus på økonomistyring, og et større fokus på 

pædagogisk ledelse 

Christine Beyer og Gitte Svendsen deltager i 

ansættelsesudvalget fra skolebestyrelsen 

19:40 – 

19:50 
8 Meddelelser - Formanden 

- Medarbejderrepræsentanter 

- Skoleledelsen 

o Der afholdes afskedsreception for 

Svend-Erik Jørgensen fredag d. 

29.09.2017 fra 15:00 – 17:00 

 

o Eatbod lukker midlertidigt sfa. 

Ombygning fra uge 42 – jul 

19:50 – 

19:55 
9 Eventuelt - Det anbefales at der udsendes information 

om Meebook igen, da flere forældre ikke 

har læst denne 

 

- Det anbefales at der udsendes information 



om Office365, med link til hvor man kan 

hente dette igen 

19:55 – 

20:00 
10 Punkter til næste 

møde 

- Arbejdsgrupper: status 

- Skole-Hjem princip 

- Godkendelse af princip for kontaktforældre 

- Økonomi 

20:00 – 

20:00 
11 Sager og 

indstillinger 

- Lukket punkt 

 


